
Protokół nr 5 /19 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły

w dniu 18 października  2019 r.

Urząd Miasta Piły, sala 229c

(czas trwania godz.:14:00 – 15:00)

Na posiedzeniu obecnych było  5 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji . Listy obecności

radnych stanowi załącznik do protokołu.

Wioletta Stalęga  przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powitała radnych. 

Przewodnicząca stwierdziła quorum i przystąpiła do realizacji proponowanego porządku obrad.

Porządek obrad:

1. Stanowisko w sprawie przejścia  dla  pieszych przy Rodzinnych Ogródkach Działkowych

Zalesie.

2. Stanowisko w sprawie skargi na działania dyrektora XXXX przedszkola w Pile.

3. Stanowisko  w  sprawie  petycji  dotyczącej  podniesienia  dotacji  celowej  dla  podmiotów

prowadzących niepubliczne żłobki i kluby dziecięce  na terenie gminy Piła.

4. Stanowisko  w sprawie petycji  dotyczącej pokazów fajerwerków w noc sylwestrową.

5. Stanowisko w sprawie utwardzenia ul. Dunikowskiego

6. Wolne wnioski i sprawy różne.

Ad 1. 

Stanowisko w sprawie przejścia dla pieszych przy Rodzinnych Ogródkach Działkowych  Zalesie.

Biorąc pod uwagę powyższe; troskę o mieszkańców Piły; w szczególności seniorów oraz fakt, że

Komisja  Skarg Wniosków i Petycji  zgodnie z zapisami Statutu Miasta Piły wstępnie rozpatruje

skierowane do niej skargi, wnioski i petycje, rekomendując swoje stanowisko Radzie Miasta Piły,

kieruje  w  przedmiotowej  sprawie  na  ręce  Pana  Prezydenta  Miasta  Piły  prośbę  o  wyznaczenie

merytorycznego Wydziału w Urzędzie Miasta Piły, który niezwłocznie kontynuować będzie podjęte

dotychczas  działania  i  współpracę  z  kompetentnymi  organami,  zmierzające  do  pozytywnego

rozwiązania wniosków zawartych w liście otwartym Pani XXXXXXX.        
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie ustaliła:

Uznaje się wnioski wskazane w liście otwartym Pani XXXXXX skierowanym do Rady Miasta Piły

za zasadne.

Ad 2

Stanowisko w sprawie skargi na działania dyrektora XXXX przedszkola w Pile.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie ustaliła: 

Po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego i przeanalizowaniu wszystkich faktów przez 

członków Komisji Skarg Wniosków i Petycji, uznaje się skargę Pana XXXX na działalność 

Dyrektora Publicznego Przedszkola XXXX, 64-920 Piła za niezasadną z przyczyn wskazanych w 

uzasadnieniu uchwały, stanowiącym jej integralną część.

Ad 3. 

Stanowisko  w  sprawie  petycji  dotyczącej  podniesienia  dotacji  celowej  dla  podmiotów

prowadzących niepubliczne żłobki i kluby dziecięce  na terenie gminy Piła.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie ustaliła: 

Mając na uwadze zasoby finansowe budżetu Miasta Piły na 2020 rok oraz konieczność alokacji

środków na  poszczególne  cele  nie  ma  obecnie  możliwości  na  realizację  petycji  o  zwiększenie

dotacji  celowej  dla  podmiotów prowadzących  niepubliczne  żłobki  i  kluby  dziecięce  na  terenie

Gminy Piła.

Ad 4. 

Stanowisko  w sprawie wniosku dotyczącego pokazów fajerwerków w noc sylwestrową.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie ustaliła:

Problematyka  zawarta  w  złożonej  Petycji  została  wyjaśniona.  Sprawa  Sylwestra  Miejskiego  i

pokazu fajerwerków ma swoich zwolenników i przeciwników.

2



W  ocenie  Komisji  żadna  decyzja  w  tej  sprawie  nie  będzie  satysfakcjonująca  dla  wszystkich

mieszkańców.  Brak  cyklicznej  imprezy  będzie  nieakceptowalne  dla  tych  osób,  które  nocy

sylwestrowej nie wyobrażają sobie bez pokazu fajerwerków. Pan Prezydent miasta Piły zmieniając

miejsce imprezy z Placu Staszica na miejską Wyspę, uwzględnił prośby mieszkańców niwelując

hałas  z  centrum miasta,  ale  okazuje  się,  że  nadal  pozostają  jednostki,  które  jednoznacznie  nie

potrafią iść na kompromis i zaakceptować to przepiękne jednoroczne wydarzenie.

Ad 5. 

Stanowisko w sprawie utwardzenia ul. Dunikowskiego

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie ustaliła:

W świetle powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  stwierdza, że wniosek Pana XXXX

odnoszący się do utwardzenia nawierzchni ulicy Dunikowskiego w Pile zasługuje na uwzględnienie

w  budżecie  Gminy  Piły  -  rekomenduje  się  do  realizacji  w  miarę  możliwości  budżetowych  i

przyjętych priorytetów działania.

Ad 6. 

Wolne wnioski i sprawy różne.

Nie zgłoszono wolnych wniosków i spraw różnych.

Protokół sporządziła:                          Przewodnicząca

Aleksandra Nowotna-Wypusć                                               Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                            Wioletta Stalęga 
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